
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 16. juli 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1524 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 1524:  

”Hvordan vil ministeren sikre, at der bliver fulgt op på de senfølger, som covid-19 pa-

tienter har? ” 

 

Svar: 

Det er naturligvis meget vigtigt for mig, at vi hjælper de mennesker, som har været 

syge af COVID-19 på den bedst mulige måde, og at der generelt bliver fulgt op i for-

hold til borgere med senfølger af COVID-19. 

 

Da der er tale om en ny sygdom, har vi dog ikke alle svarene klar, men udviklingen på 

området følges meget nøje, og Sundhedsstyrelsen er i gang med arbejdet.  

 

Der henvises til vedlagte bidrag fra Sundhedsstyrelsen om senfølger efter COVID-19.  

 

Med venlig hilsen 

 

 

 

 

Magnus Heunicke      /      Annemette Juul 
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